
Schriftelijke vragen van het CDA over het betaalt parkeren bij het 
Gasselterveld in relatie tot het restaurant Nije Hemelriek
 
In de coronajaren is het erg druk geweest bij het Gasselterveld. 
Staatsbosbeheer heeft de drukte en de overlast die in deze jaren is ontstaan 
gemeend te kunnen beheersen doorbetaald parkeren in te voeren. Tevens 
hebben zij een ander horeca gelegenheid de mogelijkheid gegeven zich vlak bij 
de plas van Gasselterveld te vestigen op tijdelijke basis waarbij er in de 
komende periode sprake zou zijn van een aanbestedingstraject voor een 
permanente voorziening. 
 
Contact met de huidige uitbaters van het restaurant ‘t Nije Hemelriek ervaren 
hinder van de nieuwe regeling. Ze geven aan minder inkomsten te hebben, met 
name in de avonden. Ze geven aan dat het ondernemen belemmerd wordt 
doordat ze geen mogelijkheid hebben tot het verlenen van een ontheffing voor 
het betaalt parkeren. Daarnaast ervaart de uitbater overlast van mensen die 
zijn personeel negatief benaderen vanwege de problemen met het betaalt 
parkeren.
 Dit heeft geleid tot de volgende vragen:
 

1. Volgens de uitbater is in het contract van Het Nije Hemelriek met het 
Staatsbosbeheer is destijds opgenomen dat er binnen een straal van 1 
km geen andere Horeca gevestigd zou kunnen worden. Bent u op de 
hoogte van dit beding. Zo ja is hier bij de nieuwe plannen rekening mee 
gehouden, Zo nee, wat betekent dit voor de plannen van de nieuwe 
horeca.

2. De uitbater geeft aan gevraagd te hebben om een gebouw dichter bij de 
plas te mogen zetten, toen Gasselterveld net open was. Staatsbosbeheer 
heeft daar niet mee ingestemd. Bent u op de hoogte van de afwijzing die 
destijds is gegeven?

3. Bent u van mening dat de huidige uitbater is betrokken bij de processen 
rondom het wijzigen van de inrichting van het Gasselterveld? Zo ja op 
welke manier.

4. Klopt het dat alle klanten van het restaurant moeten betalen voor het 
parkeren met een auto?



5. Waarom is er geen vrijstellingsmogelijkheid geboden voor klanten die 
dineren bij het restaurant/ daar komen voor een condoleance/bruiloft?

6. Kunt u met Staatsbosbeheer samen overleggen over een 
loket/telefoonnummer voor de betaalt-parkeerproblemen waardoor de 
ondernemer hiermee niet belast wordt. 

7. Doordat de betaalautomaat in de zandvlakte staat is die minder goed 
bereikbaar voor mindervaliden, bent u hiervan op de hoogte?( De 
ondernemer doet de suggestie van een extra betaalautomaat vlakbij de 
gehandicaptenparkeerplaats of uitgang)

8. Bent u bereid met de uitbater in gesprek te gaan om de problemen voor 
het restaurant te bespreken?
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